

## **Referat fra HS-møte 25. juni 2018**

*Til stedet: Annlaug Gjerde Petter Kaalstad, Marit Kasbohm, Stepanka Horakova, Trude Granhus, Toril Dugstad, Anne Kari Dahle*

*Frafall: Tua Stiernudde*

### Innkalling styremøte i HS torsdag 25.6. på Leangen Gård

#### **Sak 39/18** Gjennomgang av referat fra siste møte

##### Oppfølging av tidligere saker

###### **Sak 2/18** Kjøpehund.no

Vi må purre de som ikke har levert.

Vi må se på de små rasene til høsten (også RAS).

###### **Sak 4/18** oppdretterlinker

Vi gikk gjennom lista over innbetalinger. Vi utbetaler til rasene. De som ikke har betalt blir slettet.

###### **Sak 15/18** møterdatoer høst 2018

Avgjøres senere.

Septembermøte med utstillingskomitén for Terrierspesialen

###### **Sak 24/18 RAS** -Vi gikk gjennom dette og følger opp de som mangler

###### **Sak 28/18** Klage på oppdretter

Vi behandlet denne saken

###### **Sak 33/18** Klage på hundehold

Vi behandlet denne saken

###### **Sak 35/18** Terrierspesialen

Evaluering av TS. Det vil foretas en felles evaluering sammen med utstillingskomiteen.

###### **Sak 40/18** Terrierbladet

Gikk gjennom hva som skal med i Terrierbladet som har manusfrist den 1.august..

###### **Sak 41/18** Oppfølging av saker fra GF

JRT: bekreftet fra NKK at saken skal behandles til høsten i Sunnhetsutvalget  
Hvilende cert: er sendt til NKK/Særkomiteen for utstilling, det blir tatt opp der til høsten.

###### **Sak 42/18** Innkommet post

Forslag til ny komité for anleggsprøve for TJT: Prøveformen er såpass ny at det er for tidlig til å opprette en fagkomité.

Klage på raserepresentant, vi behandler saken på neste møte.

Søknad om å opprette et nytt hi – vi undersøker med NKK om krav for opprettelse nytt hi.

### **Sak 43/18** Eventuelt

I forbindelse med jubileet ønsker vi å ha historiekveld med Grethe Bergendahl

Årsmøte i avd. Hordaland – 10.11. på Vossevangen: HS deltar der og har samtidig samarbeidsmøte med raserepresentanter, rasegrupper og avdelingen.